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Närvarande:  

Ordinarie: Sigvard Ländin (PRO) 

 Per Westberg (SPF) 

 Birgit Grahn (PRO) 

 Gun-Marie Gunnars (SPF) 

 Donald Monvall (PRO) 

  

Ersättare: Ulla Nilsson (PRO) 

 Gunilla Carlén (SPF) 

 Kerstin Stridh (PRO) 

 Margareta Apelskog (SPF) 

 Barbro Almstedt (SPF) 

  

Gäst: Olle Eriksson (representant för Kommunstyrelsens 

pensionärsråd) 

  

I tjänsten deltog: Annica Dominius 

 Josefin Johansson 

 

 

Paragrafer 

§§ 1- 11  

       

Sekreterare:      _______________________ 

     Josefin Johansson 

Justerare: 

 

 

______________________                               _____________________________ 

Sigvard Ländin                             Per Westberg                  

 

 
 

Bilagor:  1. Särskild skrivelse till SPR:s sammanträde 19 januari 2009 – Socialstyrelsens 

enkät om kvalitén i äldreboenden i Sverige utförd hösten/vintern 2007-2008. 

 

§ 1 Sammanträdet öppnas 

Sigvard Ländin hälsade välkommen till dagens sammanträde och förklarade mötet öppnat.  

 

§ 2 Fastställande av dagordning 

Dagordningen godkändes med tillägg av några punkter under övriga frågor. 
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§ 3 Val av ordförande och viceordförande 

Till ordförande för 2009 omvaldes enhälligt Sigvard Ländin och till vice ordförande omvaldes 

enhälligt Per Westberg. 

 

§ 4 Val av upphandlingsdelegerade 

Till upphandlingsdelegerade för 2009 omvaldes Birgit Grahn och Margareta Apelskog. 

 

§ 5 Anmälan av protokollsjustering 

Anmäldes att protokoll nr 11/2008 från sammanträdet den 8 december 2008 blivit justerat. 

Protokollet lades till handlingarna.  

 

§ 6 Val av justerare till dagens protokoll 

Sigvard Ländin och Per Westberg utsågs att justera dagens protokoll den 20 januari klockan 

11.00. 

 

§ 7 Rapport från förtroenderåden 

Hässelgården 

Birgit Grahn rapporterade från Hässelgårdens förtroenderåd. 

Biblioteket på Hässelgården fungerar inte fullt ut, det finns till exempel ingen möjlighet att 

anteckna lån. Det är svårt att få anhöriga att engagera sig i förtroenderådet. Ett förslag finns 

om att senarelägga förtroenderådets möten för att anhöriga lättare ska kunna ta sig från sina 

arbeten. Annica Dominius tar med sig frågan om biblioteket på Hässelgården. 

 

Skolörten 

Representant från Skolörtens förtroenderåd saknas. Donald Monvall får i uppdrag att tala med 

förtroenderådets ordförande Kerstin Johansson om att utse en medlem som adjungeras i 

pensionärsrådet. 

 

Råcksta 

Gun-Marie Gunnars meddelar att hon ännu inte deltagit i något möte med förtroenderådet på 

Råcksta vård- och omsorgsboende. 

 

§ 8 Inför stadsdelsnämndens sammanträde 27 januari 2009 

Nedan följer de ärenden där pensionärsrådet har synpunkter. Övriga ärenden har 

pensionärsrådet tagit del av men har inga synpunkter på. 

 

Ärende 9. Bidragsansökan från Medborgarhuset trappan – Vällingby kultur- och 

medborgarhusförening 

Trappan har en viktig funktion för invånarna och föreningslivet i stadsdelen. Pensionärsrådet 

uttrycker oro över att Trappan endast tilldelats 125 000 kronor och ställer sig frågande till om 

detta är tillräckligt för att kunna driva en bra verksamhet.  

 

Rådet önskar information om hur långt framskridna planerna på renovering är. Det är redan 

idag svårt att hitta lokaler för föreningslivet. Det är viktigt att hitta alternativa möteslokaler 

innan Trappan stängs för renovering. Sven-Göran Södergren, avdelningschef för 
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Stadsdelsmiljö och teknik, kommer att bjudas in till pensionärsrådets möte den 10 februari för 

att svara på frågor. 

 

Ärende 11. Planering för boenden för äldre i Stockholms stad. 

Pensionärsrådet har diskuterat ärendet. Det är angeläget att stadsdelsnämnden följer 

utvecklingen och möter behovet av boendeformer som efterfrågas. 

 

§9 Övrig information från äldreomsorgen 

a)Uppföljningen av Råcksta vård- och omsorgsboende 

Annica Dominius informerade om senaste mötet på avdelning 7-8 på Råcksta vård- och 

omsorgsboende. Vidare informerar Annica om att Råcksta för närvarande har mellan tjugofem 

och trettio tomma lägenheter. Arbete pågår för att eventuellt omvandla de sjukhemsplatser 

med demensinriktning som finns idag till gruppboende. 

 

Per Westberg lämnar en skrivelse till rådet och förvaltningen med frågan: ”Vilka åtgärder 

vidtas för att undvika en situation där vi kommer att ha underbeläggning på våra 

äldreboenden?” Frågan bordläggs till mötet den 10 februari. 

 

b)Upphandlingen av Hässelgården avbruten 

Annica Dominius informerar om att upphandlingen av Hässelgården avbrutits på grund av att 

Arbetsmiljöverket anmärkt på hygienutrymmena i lägenheterna. 

 

c) Nedläggningen av Nälsta servicehus 

Annica Dominius informerar om hur nedläggningen av Nälsta servicehus fortskrider samt om 

Stockholmshems planer på att använda husen till flyktingförläggning från och med 1 februari 

2009. 

 

§ 10 Övriga frågor 

Brott mot äldre 

Gunilla Carlén önskar information om hur förvaltningen arbetar för att motverka brott mot 

äldre. Annica Dominius informerar om att den kommunala hemtjänsten använder sig av ett 

särskilt nyckelsystem som registrerar av vem, och vid vilken tidpunkt, nycklar hanteras. All 

personal ska kunna visa ID-kort som respektive hemtjänst utfärdat. Alla hemtjänstens bilar ska 

märkas och fixartjänsten ska informera om hur den enskilde kan skydda sig. 

 

Trafikfrågor 

Barbro Almstedt tar upp frågan om tillgänglighet i trafiken. Mellan tunnelbanan och 

busstationen i Vällingby finns ett övergångsställe mellan höga trottoarkanter vilket gör det 

mycket svårt att ta sig över där. Barbro kommer själv att vända sig till avdelningen för 

stadsdelsmiljö och teknik med frågan. 

 

Föreningsbidrag 

Birgit Grahn önskar information om hur ansökningsblanketterna kommer att distribueras. När 

ärendet om föreningsbidrag har behandlats i nämnden kommer ansökningsblanketten att 
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läggas ut på hemsidan samt troligen skickas ut till respektive pensionärsförenings ordförande 

som tidigare.  

 

Allaktivitetshuset Hässelby 

Gun-Marie Gunnars frågar om någon känner till något om det planerade allaktivitetshuset i 

Hässelby. Frågan diskuteras. 

 

§ 11 Sammanträdet avslutas 

Ordförande Sigvard Ländin tackade för dagens möte och förklarade därmed sammanträdet 

avslutat. 

 

Nästa sammanträde äger rum på stadsdelsförvaltningen den 2 februari 2009 

klockan 9.00-11.00 i rum Markelius. 


